
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 523
Ministeren bedes oplyse, om der i Skatterådet de seneste 2 år er truffet afgø-
relser, som har betydning for muligheden for at lave store solcelleanlæg. Så-
fremt der er truffet sådanne beslutninger i Skatterådet, hvad har SKAT da
foretaget sig i forhold til den såkaldte early warning-ordning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars
Christian Lilleholt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Lilleholt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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